
PROTOKÓŁ NR XXII/16 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku o godz. 9:00  

w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

W sesji uczestniczyli: 

1. Radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 

2. Burmistrz, Zastępca Burmistrz, Skarbnik, radca prawny, 

3. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego, 

4. Sołtysi wiosek z terenu Gminy Bojanowo, 

5. Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo, 

6. Przedstawiciel lokalnych mediów, 

7. Dyrektorzy szkół i przedszkoli, 

8. Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie, 

9. Pani Bogumiła Woźniak, 

10. Pani Krystyna Przewłocka, 

11. Pan Dariusz Sikora, 

12. Pani Aneta Przybylska. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Otwarcia XXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący, pan Jarosław 

Bartkowiak, po czym stwierdził, że na 15-osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 13 radnych, 

jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący 

zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są zapytania bądź propozycje zmian. Zmian 

nie wniesiono; w związku z powyższym porządek XXII sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania 

planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Określenia wymagań, jakie powinien pełnić przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bojanowo, 

b) Zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych 

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

c) Zmiany uchwały nr XX/141/16 z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Bojanowo, których właścicielem 

jest Gmina Bojanowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

d) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-2019, 



e) Zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

9. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie. 

 

Wszyscy jednogłośnie przyjęli taki porządek obrad. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie nie wniesiono uwag 

pisemnych ani ustnych, Przewodniczący obradom zaproponował aby powyższego protokołu 

nie odczytywać. Za propozycją pana Bartkowiaka głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 

głosów „za”. W związku z powyższym protokół z sesji, która odbyła się 9 sierpnia 2016 r. (nr 

XXI/16) przyjęto bez odczytywania. 

 

 Pożegnanie odchodzących i przywitanie nowych dyrektorów szkół i przedszkoli z 

terenu Gminy Bojanowo. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w ostatnim czasie nastąpiły istotne zmiany kadrowe 

w placówkach oświatowych. Na wstępie, wraz z panem Burmistrzem, podziękował pani 

Bogumile Woźniak – Dyrektorce Szkoły Podstawowej w Gościejewicach i powitał nowa panią 

dyrektor – Kalinę Duda.  

Pani Bogumiła Woźniak podziękowała za lata pracy, którą rozpoczęła 1 lutego 1978 roku 

w Zbiorczej Szkole Gminnej w Bojanowie, a następnie, od 1 września 1978 r. w Szkole 

w Gościejewicach. Od 2004 r. pełniła obowiązki dyrektora szkoły. Opowiedziała rzeczach, 

których dokonała podczas tych lat (o nadaniu szkole imienia, remontach sal lekcyjnych 

i budynku szkolnego, monitoring, wymiana okien czy modernizacji boiska). Podziękowania 

skierowała do pana Burmistrza, przewodniczącego Rady Miejskiej, radnych ,sołtysów, 

dyrektorom placówek oświatowych, kierownikom i dyrektorom jednostek podległych, pani 

radczyni oraz policji. Następnie pan Burmistrz wraz z panem Przewodniczącym powitali panią 

Kalinę Duda – nową dyrektorkę szkoły. 

Kolejne podziękowania skierowano do pani Krystyny Przewłockiej – dyrektorki Przedszkola 

w Trzeboszu. Pani Krystyna również podziękowała za lata współpracy, wspomniała, że od 

1980 r. kierowała tą placówką oświatową. Mówiła o trudnościach w pracy, ponieważ 

przedszkole mieści się w trzech budynkach ( Trzebosz, Golina Wielka i Kawcze). Burmistrz 

z Przewodniczącym powitali nową panią dyrektor – panią Katarzynę Kowalską, życząc jej 

powodzenia w kierowaniu jednostką.  

Wyrazy podziękowania skierowano również do pana Rafała Bukowskiego – Kierownika 

Referatu Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Miejskim w Bojanowie, z którym współpracowano 

przez 13 miesięcy. Za współpracę podziękował pan Burmistrz. Nowym kierownikiem 

wspomnianego referatu została, w drodze awansu zawodowego, pani Joanna Nowacka.   

Zmiana na stanowisku dyrektora nastąpiła także w Zespole Szkół Przyrodniczo-Technicznych 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie. Pan przewodniczący oraz pan Burmistrz 

podziękowali panu Dariuszowi Sikorze za lata współpracy.  

Pan Dariusz Sikora powiedział, że mimo, że szkoła nie podlega gminie, to od 109 lat jest silnie 

związana z historią miasta. Podziękował też za współpracę radnym oraz dyrektorom jednostek 

oświatowych.  



Nową dyrektorką szkoły została pani Aneta Przybylska. Pani Aneta poinformowała, że 

zamierza wprowadzić nową strategię funkcjonowania szkoły, wykorzystać czas wprowadzania 

zmian w systemie oświaty do podniesienia rangi szkoły. 

 

Do pkt. 4. Zapytania radnych. 

 

Pan radny Maćkowiak – sprawa Przedszkola w Bojanowie. Cyt. „We wrześniu miał być 

ekonom z kurii. I jak te sprawy wyglądają, czy są jakieś postępy?” 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że Urząd jest w kontakcie z proboszczem, a ekonoma jeszcze nie było. 

Jeśli nie przyjedzie, to Burmistrz postara się umówić na spotkanie w Poznaniu. 

Pan Woźniczka zabrał głos odnoście spraw porządkowych na terenie miasta. Cyt.: „Kto jest 

odpowiedzialny za utrzymanie porządku na ul. Gołaszyńskiej i ul. Zacisze, chodzi o teren 

wokół byłego więzienia?”  

Burmistrz poinformował, że sprawdzi kto jest właścicielem posesji i wywnioskuje do niego 

pismo.  

Pani Świerzewska zabrała głos odnośnie starego boiska szkolnego w Kawczu naprzeciwko 

przedszkola. Wyjaśniła, że jest tam śmietnisko. 

Burmistrz cyt.: ”Pytanie do przedstawicieli wioski: Czy mają jakiś pomysł na ten teren?” 

Burmistrz wyjaśnił ponadto, że teren nie już potrzebny do rozbudowy sieci wodociągowej. 

O sposobie zagospodarowania mogą zadecydować mieszkańcy na zebraniu sołeckim. 

 

Do pkt. 5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił zebranym na sesji informację 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym 

i o wydanych zarządzeniach. 

 

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach,  

które miały miejsce w okresie międzysesyjnym oraz przedstawił wydane zarządzenia. Pytań 

nie było. Informacje stanowią załącznik nr 3 i załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz 

przebiegu wykonania planów finansowych gminnych instytucji kultury za 

I półrocze 2016 roku. 

 

Burmistrz poinformował, że wykonanie budżetu przebiega prawidłowo. Nie ma zagrożeń, że 

nie starczy gminie środków do końca roku. Informacja została zaopiniowana przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową pozytywnie  z uwagą. Uwagę odczytała pani Skarbnik. Dotyczyła ona 

klasyfikacji dochodów w paragrafie 0400. Powinny być one klasyfikowane jako różne 

rozliczenia. Brak pytań do informacji. 

 

 

 



 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Określenia wymagań, jakie powinien pełnić przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pan Zastępca wyjaśnił sołtysom, że w związku ze zmianą przepisów należało 

usunąć w uchwale zapis dotyczący gromadzenia odpadów. Zwiększeniu uległo też grono 

podmiotów mogących zbierać odpady. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 13 głosami „za” 

(nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej 

w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

pełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bojanowo została podjęta 

i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) Zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych 

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pan Zastępca wyjaśnił, że nastąpiła konieczność dokonania zmiany w jednym 

z paragrafów, co zostało omówione na posiedzeniu Komisji Stałych. Burmistrz dodał, że termin 

składania wniosków został wydłużony do 15 listopada. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 13 

głosami „za” (nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady 

Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 

w budynkach mieszkalnych i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo została podjęta 

i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) Zmiany uchwały nr XX/141/16 z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Bojanowo, 

których właścicielem jest Gmina Bojanowo oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pan Zastępca wyjaśnił, że uchwała została zmieniona na wniosek pani Teresy 

Polc. Do wykazu przystanków dodano przystanek w Tarchalinie, w celu poprawy 

bezpieczeństwa wsiadających i wysiadających dzieci. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 13 

głosami „za” (nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady 

Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku w sprawie zmiany uchwały nr XX/141/16 

z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Bojanowo, których właścicielem jest Gmina Bojanowo oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 



 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-

2019. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pani Skarbnik wyjaśniła, że podjęcie zmiany uchwały zostało podyktowane 

dodaniem 2-óch zadań bieżących: Cyfrowe samorządy atutem Wielkopolski i Razem przeciw 

wykluczeniu (wspólnie z powiatem). Pytań nie było. Uchwałę podjęto 13 głosami „za” 

(nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej 

w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) Zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pani Skarbnik poinformowała, że zmiana podyktowana jest realizacją programu 

ekologicznego w szkole podstawowej. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 13 głosami „za” 

(nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej 

w Bojanowie z dnia 30 września 2016 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 

została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pan Zastępca poinformował zebranych, że na początku października zostanie zwołana 

dodatkowa sesja dotycząca budżetu, związana z  m.in. modernizacją serwerowni. 

 

Do pkt. 9. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Wszystkie odpowiedzi zostały udzielone. 

 

Do pkt. 10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny pan Woźniczka przedstawił prośbę mieszkańców ulicy Świętego Józefa dotyczącą 

demontażu słupów energetycznych zlokalizowanych na chodniku. Obecnie niczemu one nie 

służą tylko zajmują miejsce  i utrudniają poruszanie się pieszych. Kolejną kwestią są znaki na 

ulicy Tylnej. Są one niepotrzebne, droga jest gruntowa więc jest one drogą podporządkowaną, 

co wynika z przepisów o ruchu drogowym. Trzeci wniosek dotyczy słupa energetycznego 

położonego przy ul. 17 stycznia na wysokości posesji 6-8. Jest on w bardzo złym stanie przy 

silnym wietrze może ulec przewróceniu.  

Pani sołtys Wieńczysława Barteczka zapytała cyt.: „Czy coś wiadomo na temat inwestycji, 

która była planowana w byłym internacie Szkoły Rolniczej?” Pan Burmistrz odpowiedział, że 

na razie Urząd Miejski nie posiada żadnych informacji.  

Pan Tadeusz Polc – kierownik Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie 

przekazał, że sprzęt elektroniczny oddawany do PSZOK-u, zgodnie z regulaminem, ma być 

kompletny (np. jak ktoś odda lodówkę bez agregatu, to nie zostanie ona przyjęta).  



Pan Burmistrz zasygnalizował, że 8 października odbędzie się zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych.  

Pani radna Renata Jagodzik zapytała, czy płytę otulinową wystawić podczas zbiórki czy 

przywieźć do ZGKiM. Pan Polc odpowiedział, by przywieźć do ZGKiM. 

Więcej pytań nie było. 

 

 Do pkt. 11. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady, dziękując wszystkim za 

przybycie, zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Bojanowie o godzinie 10:45. 

 

 

Protokolant: 

Marcin Kapała 

Młodszy referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


